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Inkommit via e-post 4 september 

För några dagar sen kunde man läsa i NST om överklagande av projektet Sunnan, nära ICA. Vår 

reflektion kring detta: Varför tränga ihop ny bebyggelse där bebyggelsen redan är förhållandevis tät? 

Det finns ju stora områden centralt belägen och obebyggd mark i Torekov (se bifogad karta). 

I 2007 års översiktsplan utgörs stora delar av fastigheterna på detta område av bebyggbar mark. 

Även om Båstad Kommun idag inte vill satsa på Torekov, är det inte alls orimligt att byn inom en inte 

alltför avlägsen framtid, trots detta kommer att expandera och nybebyggelse att behövas. 

Vårt förslag: När nu ny översiktsplan ska tas fram, ändra inte på 2007 års plan, där det finns en bra 

balans mellan nybebyggelse och grönområden på den här marken! Där finns också en mycket 

välbehövlig väg inplanerad från norr till söder över dessa fastigheter. 
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